
 
 
 
 
 
Protokollsreferat från styrelsemöte 080603 
 
Tyvärr var tre ledamöter förhindrade att närvara men mötet var ändå beslutsmässigt. 
 
100´ SEK har inkommit från AFA. Kassan är nu 160´ SEK.  
 
Mötet diskuterade bl a samarbetet med Föreningshuset om ekonomi och utskick. Kostnaden 
för Föreningshuset är en stor post i ekonomin varför vi kommer att kontakt dem för ännu 
bättre samarbete till om möjligt en lägre kostnad. 
 
Sju nya medlemmar invaldes i sällskapet. 
 
Höstmöte blir den 20 november och Gert har huvudansvaret för det andliga innehållet och 
Bengt för det lekamliga. 
 
Göteborgsmöten är inplanerade t o m januari 2009 och mer information kommer på hemsidan.  
  
 
 


